
IŁĄDA GMINY

MIETKÓw

Protokół nr LY/2o23
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia L7 maja 2023 roku

godzina rozpoczęcia: 11:19
godzina zakończenia: 12:30

miejsce:Sa|a Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu ].7 kwietnia 2023 r. otworzyta Przewodniczqca Rady Gminy Mietków
_ He|ena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitata wszystkich
zebranych, stwierdzita, że jest quorum do podejmowania uchwat - | ista obecności Radnych oraz |ista
obecnościsołtysów stanowiq załqcznik nr Li2 do niniejszego protokołu'
Poczqt{<owo radni obradowali w 10 osób, w 20 minucie obrad do sesji dołqczyt Radny Stanistaw
Łatarewicz - zatwierdzono zmienione kworum - 11 osób'

. Załqcznik nr t,,2 . listy obecności

Następnie Przewodniczqca Rady odczytała porzqdek obrad:

t. Otwarcie Sesji

2, |nformacja w sprawie uwag zgtoszonych do protokołu z poprzedniej sesji z dnia 13 kwietnia
2023 roku"

3. lnformacje Przewodniczqcej Rady Gminy o dziataniach w okresie między sesjami.

4. Sprawozdanie z wykonania uchwat w okresie między sesjami.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie usta|enia stawki dotacji przedmiotowej d|a ZGK w Mietkowie'

7. Podjęcie uchwaty w sprawie uchwa|enia miejscowego p|anu zagospodarowania przestrzen-
nego obszaru w obrębach geodezyjnych Maniów Maniów Maty i Chwatów.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Mietków w sprawie rozbu-
dowy nowego odcinka autostrady A4 w ' 'starym ś|adzie. ' '

9. Interpelacje i zapytania radnych,

10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniejsesji.

L1" Wolne wnioski, informacje i zapytania.

12' Zamknięcie sesji.

Ponieważ porzqdek obrad u|egł zmianie _ na posiedzeniu połqczonych Komisji statych Rady Gminy w
dniu 17 maja 20203 r' wprowadzono do porzqdku obrad pod głosowanie jako pkt 6 podjęcie uchwaty
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej d|a ZGK w Mietkowie oraz jako pkt 8 Podjęcie
uchwaty w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Mietków w sprawie rozbudowy nowego od-
cinka autostrady A4 W ''starym ś|adzie,,, Przewodhiczqca zarzqdzita gtosowanie w sprawie zmiany po-
rzqdku obrad"

Głosowato 10 radnych, radnijednogtośnie przyjęl i zmianę porzqdku obrad.

Załqcznik nr 3- głosowanie imienne w sprawie zmiany porzqdku obrad.



od 9.17 minuty na8rania do 11.25 w transmisji sesji nastqpił brak rejestracji głosu z powodu przy.
czyn technicznych.

Następnie Przewodniczqca udzie|ita gtosu Pani Renacie Bagińskiej - Kierownikowi ogniska Prewencji
z Komisariatu Policj i w Kqtach Wroctawskich, która zabrała gtos odnośnie kradzieży jakie miaty miejsce
w Maniowie Wie|kim, Mi|inie oraz W Proszkowicach. Jak nadmieniła proceder zaczqł się podczas dtu-
giego weekendu majowego. W zwiqzku z czvm policja kieruje apel do wszystkich mieszkańcóW o za-
bezpi*eczenie mienia - zamykanie bram wjazdowych, zamykanie drzwi od domu na k|ucz, wtqczenie
oświetlenia ijeśli sytuacja finansowa na to zezwa|a, to o insta|ację monitoringu. Jakzaznaczvta trzeba
też uczuIić osoby starsze aby nie podawata pod nieobecność domowników obcym osobom newra|gicz-
nych informacjitakich jak np. Iiczba osób mieszkajqcych w domu, kiedy domownicy wychodzq/wracajq
z pracy, numery te|efonów komórkowych, dane osobowe bo to sq bardzo cenne informacje d|a zło-
dziei. Przestr.zegta zw|aszcza przed wizytami rzekomych przedstawicieIi firm fotowo|taicznych, za któ-
rych podajq się ztodzieje i w ten sposób przychodzq na posesję i robiq rozeznanie. o kaŹdej podejrzanej
sytuacji trzeba informować dyżurnego, dobrze jest zapisywać numery rejestracyjne samochodów jakie
przyjeż'dż.ajQ _ zawsze są wysytane patrole, jeś|i nie ma możliwości z Kqtów Iub z Sobótki to sq wysyłane
patrole z Wrocławia, tak jak byto to ostatnio np. W Proszkowicach gdy przyjechał patro| z Wrocławia
nieoznakowanym radiowozem. Jak zaznaczyta p. Bagińska i|ość po|icjantów jest teraz bardzo mata, a
do obstugi sq dwie gminy. Jak podkreś|ita owszem prawo dopuszcza coś takiego jak obywate|skie za-
trzymanie, a|e to nasze życie i zdrowie jest najważniejsze, żeby nie porywać się z przystowiowq ,,mo-
tykq na stońce,, i wychodzić do potencja|nych ztodziei w pojedynkę z jakimiś niebezpiecznymi narzę-
dziami, kierować się rozsqdkiem, w razie czego zadzwonić do sqsiada i wspólnie sprawdzić teren.

Sołtys wsi Ujów zaape|owata o patro|e także w tych miejscowościach gdzie jeszcze wtamań nie byto i
otrzymała zapewnienie, że takie patro|e też sq wysyłane w ramach dziatań prewencyjnych.

Radny J. A|bert zapyta czy nie lepiej było by zwiększyć i|ość patrol i nieumundurowanych? Sottys Prosz-
kowic odpowiedziała, że wtedy Iudzie będq zdezorientowani bo zobaczq znów obcych na uIicy" P" Bgiń-
ska powiedziała, ze patro|e nieumundurowane to już sq dziatania operacyjno - rozpoznawcze prowa-
dzone przez jednostki z Wroctawia, natomiast Kqty skupiaja się na prewencji i  tak naprawdę każde
odstraszenie ztodzieja to już sukces.

Następnie wywiqzata się dyskusja na temat dronów, które |atajq ostatnio nad Proszkowicami _ jak
sugerowata przedstawicieIka policj i może to być zbieg okoIiczności, raczej złodzieje jednak nie używajq
takiego sprzętu bo sami robiq rozpoznanie w dzień. W tym miejscu jeszcze raz powtórzyta apel o in-
forrnowanie dyżurnego/ dzieInicowego o wszystkich podejrzanych sytuacjach.

W tym miejscu (20 minuta obrad) do obradujacych dotqczyt radny Stanisław Łatarewicz. Zatwierdzono
zmianę kworum.



Radny powiatowy J. iygadło powiedziat, żeby po prostu nikogo nie wpuszc zać na posesję, a jeś|i to sq
jakieś firmy to żądać od nich wizytówek - wtedy można zawsze sprawdzić czy taki pomiot istnieje.

Przewodniczqca podziękowata za wystqpienie i poprosiła o zabranie głosu paniq Annę Górniak - Dy-
rektor GOK w Mietkowie.

Pani Dyrektor zaprosita Radnych, Sottysów i wszystkich mieszkańców do uczestniczenia w dwóch wy-
darzeniach, które odbędq się na terenie naszej gminy. Pierwsze to XXV już ,,Śpiewanie nad Wodq,,,
które odbędzie się w dniu 27 maja2023 r,w Borzygniewie. Będzie to jednodniowa impreza gdyż Powiat
Wroctawski wycofat się z pierwotnej pu|i dofinansowania. A|e i tak wystqpi 18 zespotów - 304 wyko-
nawców. W tym roku miejsce imprezy jest nieco przesunięte - nie będzie na molo, ale tam na nowej
plaży gdzie jest nowy Beach Bar, tam jest mniej stromo co ułatwi przyjazd naczepy mobilnej, tam tez
jest*więcej cienia, a |udzie którzy chcq typowo plażować będq się koncentrować właśnie w rejonie
mo|o więc unikniemy ścisku i zamieszania. Udato się pozyskać dofinansowanie dIa f irmy Schavemaker
w kwocie 2o0o z|, zaś od firmy Magnat (producent stodyczy) _ stodkie upominki d|a każdego z wyko.
nawców. Drugq propozycją jest wydarzenie dofinansowane przez Powiat Wroctawski z udziatem ope-
retki Wroctawskiej. Jest to festiwal, który obejmuje wszystkie gminy Powiatu Wroctawskiego - i u nas
będzie w plenerze 1]. czerwca 2023 r. przy GoK występ ,,Kiepuriady,, czyli piosenki Jana Kiepury ijego
żony" Wstęp jest bezptatny, niebi ietowany, podobnie można skorzystać z atrakcji przewidzianych w
innych gminach.

Przewodniczqca podziękowała za informacje. Następnie poprosiła o zabranie głosu Pana Łukas za Łu-
gowskiego zfirmy Botanica Farm, która to jest nowym właścicie|em elewatora po firmie Herim i wy.
grała przetargi u komornika i u syndyka. Teraz trwa cata procedura - akty notaria|ne, zasqdzenie przez
sqd etc., a|e już teraz f irma pragnie zaprezentować profi| dziata|ności - sa mtynem kukurydzianym.
Jeden mtyn funkcjonuje w otawie, druga część funkcjonuje w Watbrzychu, plan jest taki, żeby w ciqgu
2 lat przenieść całq produkcję do Mietkowa. Doce|owo ma być mielone w Mietkowie 40.000 ton kuku-
rydzy, na dziś jest to 16.000 ton, od stycznia 2024będzie to 30.000 ton. obecnie trwa inwentaryzacja
e|ewatora, poszukiwanie rozwiqzań techno|ogicznych etc. Jeś|i chodzi o wieże i nadajniki do te|efonii
komórkowej, które sa na elewatorach to nie będzie to demontowane - f irma jest do Państwa dyspo-
zycji w tym zakresie. Niestety ponieważ obiekt zostat w międzyczasie okradziony - skradziono 15 km
kabli i  wszystkie czujniki, sterownie trzeba stawiać na nowo stqd teraz nasze działania aby obiekt za-
bezpieczyć, zatoŹyliśmy alarmy, nad obiektem |ata nasz dron, którego puszczamy gdy widzimy na ka-
merach gdy ktoś się kręci wokół obiektu' od stycznia będzie już pomatu się rozkręcać produkcja tu W
Mietkowie, więc też będzie ruch w porze nocnej. Firma nie kupuje ukraińskieg o zboŻa,tylko i wyłqcz.
nie zboże polskie. Natomiast nie będziemy na pewno teraz kupować kukurydzy mokrej. Nie interesuje
nas też pszenica i rzepak, nie mniej nie wyk|uczamy Wynajęcia powierzchni magazynowej b|aszanej
innym przetwórcom (jest na chwi|ę obecnq zainteresowana miesza|nia pasz i browar)' Firma w
zwiqzku z aferqzbożowq jest już po kontroli Sanepidu, aIe wszystko jest pozytywnie gdyż firma kupuje
ty|ko zboże po|skie' Nie będziemy skupować w'formu|e otwartej. |nteresuje nas kontraktacja na kon-
kretne odmiany, więc genera|nie takie mocne zwiqzanie się z producentem przez umowę. Nie ro2ni-
cujemy producentów na dużych i małych _ stawiamy natomiast mocno na eko|ogię ijuż nawiqza|iśmy
wspótpracę z jednym gospodarstwem z Żarowa, które będzie nam takq kukurydzę dosta rczać, Także
będziemy się rozwijać, mamy już zatrudnione trzy osoby z gminy Mietków, szukamy da|ej |udzi do
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pracy. Firma nie jest w żaden sposób zwiqzana z poprzednim wtaścicielem, nie odpowiadamy za długi
isytua.cję poprzedniq, chcemy po prostu postawić ten elewator na nogi lzaczqćod nowa z obiektem.

Gtos zabrata sottys Mietkowa, która zapytata ile osób doce|owo będzie zatrudnionych.
Przedstawiciel firmy odpart, ze ok 25 osób, przY czYm część będzie prze|okowana z oławy. W sezonie
na pewno będzie dodatkowy nabór, bo wtedy praca będzie 24/7, Nadzień dzisiejszy szukamy pracow-
ników do obstugi e|ewatora, za|ezy nam na |udziach miejscowych, która moze być na miejscu gdy jest
potrzeba.

sottys Mietkowa zadata jeszcze pytanie a propo zapylenia przy suszeniu kukurydzy, bo zawsze jest z
tym problem. Czy sq odpowiednie filtry etc. ?

Przedstawicie| f irmy odpowiedziat, ze w tym roku na pewno suszenia nie będzie. A jak to wyglqdato
wcześniej?

Sottys odpowiedziała, ze nie byto ciekawie, byty nieprzyjemne zapachy i jak wiało na Mlietków to
wszystko osiadato"

Przedstawiciel odpart, że to jest branża przetwórstwa spozywczego i muszq być spetnione konkretne
parametry. Stara |inia na miał będzie l ikwidowana. Kukurydza będzie tez podsuszana do 20% więc nie
powinno być brzydkich zapachów' Na razie priorytetem jest rozruch i redukcja kosztów togistycznych
między otawq a Mietkowem" Suszenie jest w każdym razie jeszcze odlegtq perspektywq. Chcemy nie
sprawiać ktopotu ludziom, wybraIiśmy Mietków bo jest to strefa aktywności gospodarczej, jest tez do-
stęp do torów, i raczej nie wybudujq się tu osied|a jak np. w o|eśnicy gdzie przezto tamtejszy e|ewator
ma ciqg|e problemy. Przedstawicie| zapytat czy jest moż|iwość zostawienia gdzieś ogtoszenia o pracę?
Sekretarz odpowiedział, że można tradycyjnie powiesić na tab|icy w urzędzie, albo umieścimy je na
naszym gminnym profi lu FB.

Przewodn iczqca podziękowata za wystqpien ie.

Radny powiatowyJ. Zygadło poprosił o udzie|enie głosu. Przewodniczqca się zgodziła,
Radny Zygadło powiedziat, że wszystkie inwestycje powiatowe na terenie Gminy Mietków, które miały
być real izowane będq na pewno kontynuowane, a dodatkowo informacja dla Maniowa _ choć nie ma
dziś radnej - ale progi zwalniajqce w Maniowie będq. Druga kwestia jest taka, ze w tym roku sq wybory
do izb rolniczych, jeśli nikt się chętny nie znajdzie to będę kandydowat, ale jest prośba do sottysów i
ro|ników -jeśli będq inni kandydacito żeby im pomóc pozbierać głosy, bo tych gtosów trzeba pozbierać
dość sporo

Przewodniczqca podziękowała i przeszła do ko|ejnego punktu porzqdku obrad.
Ad .2
Przewodniczqca Rady poinformowata,ze do biura Rady Gminy nie zgtoszono żadnych uwag do treścisporzqdzonego protokotu z sesji Rady Gminy z dnia L3.,o4.2O23 r,

Ad .3

Przewodniczqca Rady poinformowała o działaniach podjętych w okresie między sesjami:



- w dniu 20 kwietnia odbyło się spotkanie Pana Wójta i Zastępcy Przewodniczacego Rady Gminy
Mietkówz Paniq Prezes Zarzqdu Zespotu Lecznictwa Ambu|atoryjnego Sp' Z.o.o" w Kqtach Wro-
cta'ivskich, w sprawie funkcjonowania przychodni w Mietkowie - przede wszystkim w sprawie wy-
dłużonego czasu oczekiwania na wizytę |ekarskq. Po spotkaniu na nasze ręce zostata wystosowana
pisemna odpowiedź, o następujqcej treści - W tym miejscu Przewodniczqca odczytata treść pisma,
którego kopia stanowi zatqcznik do protokotu.

- w dniu 12 maja 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia analizy
sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r, oraz sformutowania wnioski o udzie|enie absolutorium
Wójta Gminy Mietków. Protokół z posiedzenia Komisji ,wrazz wnioskiem Komisji skierowanym do R|o
dostępny jest w biurze rady.

Ad*4
Wójt Gminy przedstawif sprawozdanie z wykonania uchwat z poprzedniej sesji:

\lumer uchwaty )ata

rodjęcia

Nazwa rA/ykonanie

_w142212023 13.04.2023Jchwata w sprawie zmiany budżetu Gminy na2023
'ok.

Jchwała weszłi
ru żVcie

.w/423/2023 13"O4.2023Jchwata w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozl
:ina nsowej G miny Mietków.

Jchwała weszł;
ru życie.

_tvl42412023 13.04.2023Jchwała w sprawie zaciqgnięcia długoterminowegc
(redytu bankowego.

Jchwata weszti
nr żvcie.

Ą _w142512023 L3.04.2023Uchwata w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
<olejnej umowy dzierżawy dotyczqcej tej same
lieruchomości po umowie zawartej na cza!
)znaczony do 3 lat.

Uchwata weszti
ru życie

Ad. s.

Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu Gminy na2023 r.

Projekt uchwaty przedstawiła Skarbnik Gminy.
Gtosowato 1.1. radnych, oddano 11 gtosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdziła, że uchwata zostata
podjęta jednogtośnie.

Zalqcznik nr 4 - Uchwa|a w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r. wraz z głosowaniem
imiennym.

Ad .6"

Podjęcie uchwaty w sprawie usta|enia stawki dotacji przedmiotowej dla ZGK w Mietkowie"

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.



Gtosowato 1.1. radnych, oddano 11 głosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostatapodjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr 5 uchwała w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej d|a ZGK w Mietkowie.

Ad.7

Podjęcie uchwaty w sprawie uchwalenia
szaru W obrębach geodezyjnych Maniów

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ob_
Maniów Maty iChwatów.

Projekt uchwały przedstawit Sekretarz Gminy.

Gtosowato 11 radnych, oddano 11 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwała zostatapodjęta jednogłośnie'

Załqcznik nr 6 - uchwała w sprawie w sprawie uchwalenia miejscowego p|anu zagospodarowania
przestrzennego obszaru w obrębach geodezyjnych Maniów Maniów Maty i Chwałów.

Ad .8

Podjęcie uchwaty w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Mietków w sprawie rozbudowynowego odcinka autostrady 44 w ''starym ś|adzie.',
Projekt uchwaty przedstawiła Przewodniczqca Rady Gminy.

Głosowato 11 radnych, oddano 11 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostatapodjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 7 - uchwała w sprawie zajęcia stanow|ska przez Radę Gminy Mietków w sprawie roz-budowy nowego odcinka autostrady A4 W ''starym śtadiie.''

Ad .9 .

Nie zgtoszono interpelacji ani zapytań.

Ad.10.

Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpelacji ani zapytań.
Ad" 11.

Frzewodniczqca udzie|iła gtosu Wójtowi Gminy Mietków, który powie dział, zedziś na sesji zostata pod-jęta uchwata w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Mietków w sprawie rozbudowy nowego
odcinka autostrady 44 w ''starym ś|adzie, byta ońa konieczna wobec dyskusji, która na nowo rozgorzałapo wynikach ZoPl. Zwracamy tu uwa8ę na obszerność zagadnienia i pracę jakie wykonały wszystkie
zespoly" Czekamy na posiedzenie KoP|, które jest przesunięte na czerwiec i wobec stanowisk z innychgmin chcieliśnny aby stanowisko naszych mieszkańców również oficjalnie wybrzmiało w formie uchwały'
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Drugq kwestiq jest zaś to co się dzieje, czy|i kradzieże i próby kradzieży na terenie naszej gminy. Doraź.
nie zostata podjęta decyzja o wtqczeniu oświetlenia w Maniowie Wie|kim i w Proszkowicach nocq. W
Manowie Wielkim ponadto zostata dostawiona w newra|gicznym punkcie kamera. Dziś po dyskusji na
komisjach podjęliśmy decyzję żeby w pozostałych miejscowościach włqczyć także oświet|en!e na jakiś
okres, tak aby poobserwować czy zmieni to sytuację, a także żeby zwiększyć poczucie bezpieczeństwa.
Jednocześnie dla nas to też będzie odczuwa|ne, bo w normalnym roku płaci|iśmy za oświetlenie nie-
wie|e ponad 1.60.000 z| , po urea|nieniu czy|i po nowej stawce VAT i po nowych cenach to będzie ok.
500"000 zł.To, że oświetlenie się nie świecito przez zimę dało nam spore oszczędności bo 130.00 zt,
dqżyliśmy do poziomu ok. 250.000 zt oszczędności, jednakże po analizie tych sytuacji dosz|iśmy do
wniosku żeby czasowo włqczyć to oświet|enie żeby obserwować czy te zjawiska się skończq. Będziemy
się wsłuchiwać w Państwa gtos, co da|ej bo te oszczędności, które uzyska|iśmy w zimie, to musimy takq
kwotę znów znaleźć rzędu 12o"ooo - 1.30.000 zt.

Gtos zabrat sottys wsi Pitawa, który zapytat, czyjest możliwość aby kamery zainstalować na wjeździe i
wyjeździe tak aby móc śledzić trasy pojazdów które przyjeŻdzajq ze strony Kamionnej, a tam też byty
kradzieże' Można dokonać zmiany przeznaczenia funduszu i pieniqdze przeznaczyć wtaśnie na kamerę
w tym miejscu.

W tym miejscu obrady Sesji opuścit Radny Stanistaw Łatarewicz.

Wójt powiedziat, że jeśli będzie uchwała w sprawie zmiany funduszu to w taki sposób zostanie to zrea-
|izowane' Sama kamera to jest koszt ok. 3000 zt x2,tojest 7000 zł'

Sottys zapytał skqd takie ceny, bo sam zaktadat monitoring na posesji i są duzo tańsze kamery.

Wójt odpowiedziat, Źe my kupujemy kamery włqcznie z serwisem, rejestracjq i przechowywaniem ob-
razu. Jeśli ktoś np. policja zgłasza konieczność zabezpieczenia obrazu, to ten obraz trzeba przejrzeć, a
to kosztuje" Sekretarz dodat, że jeszcze trzeba uwzg|ędnić koszty zasi|ania tej kamery i dostępu do in-
ternetu"

Radny A|bert zadat pytanie o PSZoK. Bo byta mowa żeby zrobić state godziny otwarcia, czy jest to reaIne.

Wójt odpowiedział, że jest, ty|ko trzeba zapewnić pieniqdze d|a ZG K żeby tam ten porzqdek utrzymywać
i zapewnić state godziny, a|e mamy Wyznaczone |imity i ciężarówek z gruzem i tak nie będziemy przvj-
mować. Dostęp do PSZOK, każdy kto się zgłasza dostaje kartkę itam doraźnie pracownik wpuszcza.

J. A|bert: no bo przedtem to się parę dni czekało, bo ze strony kierownika byty teksty, ,,że musi zna|eźć
pracownika" itd.

Wójt powiedz\at, ze nie sqdzi żeby teraz byty prob|emy. Skończy'ty się możliwości wypetniania gruzem
różnych przestzreni, po doświadczeniach Szymanowskich unikamy tego, no chyba, że będq jakieś wy-
kopy do zasypania przy naszych gminnych inwestycjach.

Sottys wsi Pitawa zapytał co jeśli ktoś ma dużo ziemi.

Wójt powie dział, ze musi jq jakoś sam zagospodarować, bo niestety a|e zaraz mamy skargi, interwencje
i to z catej Po|ski, chcemy tego uniknqć i tyle.

Ponieważ nie byto więcej pWań. PrzewodniczQca przystqpita do zamknięcia sesji.
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